
 

 

 

 
14.08.2019 

 

 

Dagsorden til Skolebestyrelsesmøde 

 
20.08.2019 kl. 17:30 – 20:00 i personalerummet  

 

Formøde for forældrevalgte fra 17:15 – 17:30 

Deltagere: 

Forældrerepræsentanter: Christine Beyer, Jens Peter Fisker, Eik Andreasen, Gitte 

Svendsen, Mads Ejstrup, Michael Høst Rasmussen, Karsten Lorentzen og Mathias 

Persson 

Afbud: Gitte Svendsen 

Elevrådsrepræsentanter: Albert og Bertram 

Medarbejderrepræsentanter: Ruben Spliid, Frida Ratzer 

Ledelsesrepræsentanter: Peter Daniel Andersen, Bente Haugbøl 

Formøde for forældrevalgte 17:15 – 17:30 

 
Tid Pkt Dagsorden Uddybende kommentarer 

17:30 – 

17:35 

1 Godkendelse af 

dagsorden 

Dagsorden er godkendt. 

17:35 – 

17:45 

2 Konstituering af 

bestyrelsen + evt. 

revidering af 

forretningsorden 

Christine Beyer fortsætter som formand, 

Mads Ejstrup som næstformand og Jens 

Peter Fisker som mødeleder 

Forretningsordenen bibeholdes. 

17:45 – 

18:05 

3 Udarbejdelse af årshjul Årshjulet gennemgås. Michael Høst 

efterlyser, at elevernes arbejdsmiljø i 

forhold til computerbrug skrives ind i 

årshjulet. Punktet sættes på dagsordenen til 

mødet d. 19.03.20. Den nedsatte 

arbejdsgruppe forbereder punktet til 

drøftelse i skolebestyrelsen.  

 



Eksisterende principper samles og 

gennemlæses i løbet af det næste halve år. 

Derefter sættes principper på dagsordenen. 

Skolebestyrelsen kunne også overveje, 

hvilke principper, der skal formuleres for 

at tegne skolen i fremtiden. 

18:05– 

18:10 

4 Elevrådet Elevrådet har besluttet at fastlægge en 

møderække, der skal sikre planlægningen af 

elevrådets aktiviteter. Der skal være to 

elevernes dag. Der skal være en trivselsdag 

og en næstekærlighedsdag, der skal sikre at 

vi passer godt på hinanden og på skolen. 

Elevrådet har haft besøg af Keso, der har 

givet kursus i hvordan elevrådsarbejdet 

fungerer. Skraldepatruljen er oppe og køre. 

Elevrådet har fortsat fokus på at inddrage 

alle i, at toiletterne er rene og pæne. 

Elevrådet vil gerne arbejde sammen med 

elevrådene fra naboskolerne. Der er behov 

for erfaringsudveksling i forhold til de 

problemstillinger, der er på skolen og de 

handlemuligheder elevrådene har. 

Der er allerede opdaget hærkværk på 

inventar i de nye lokaler, hvilket også har 

elevrådets opmærksomhed. 

Der er opfordring fra den øvrige bestyrelse 

om, elevrådet også forholder sig til 

affaldssortering. (Se under meddelelse fra 

formanden). 

SPISNING 

18:35 – 

18:50 

5 Præsentation af det 

endelige produkt vedr. 

værdier 

Elevrådet har arbejdet med kodeks for god 

elevtrivsel. Der har været en arbejdsgruppe 

under skolebestyrelsen og 

medarbejdergruppen har også været i 

proces om skolens værdigrundlag. Peter 

gennemgår processen og produktet. 

Udkommet af processen har været 

formulering af seks værdier: faglighed, 

fællesskab, kreativitet, humor, omsorg og 

tillid.  

Det er vigtigt for arbejdet med værdierne, at 

de leves i dagligdagen. Det må ikke være 

”døde” værdier.  

Skolebestyrelsen orienteres om gældende 

ordensregler. Jens Peter opfordrer til at 



skolebestyrelsen arbejder med 

ordensreglerne på et kommende møde. Det 

sættes på dagsorden til næste møde.  

18:50 – 

19:00 

6 Status på 

helhedsrenoveringen 

Endnu en byggefase er afsluttet. Der er en 

masse fejl og mangler i byggeriet, som er 

blevet påpeget, men endnu ikke udbedret. 

Fx er der en stor udfordring med 

ventilationen. Der har været meget høje 

temperaturer i lokalerne på sydsiden før 

eleverne er kommet ind i lokalet. I KBH må 

man ikke have kølning på temperaturen. 

Der bliver arbejdet på løsninger på 

problematikken. Ligeledes mangler der 

gardiner på nordsiden. Og der mangler 

knager. Alle problemstillinger bliver taget 

med til byggemødet d. 26.08.19 

Facaden er ikke blevet malet på nordsiden, 

da det er en specialmaling der skal på, som 

KBH ikke har råd til at vedligeholde med at 

fem års intervaller. Facaden på sydsiden er 

meget spættet. Der er mange forhold, der er 

fundet utilfredsstillende løsninger på.  

Der forekommer fortsat tung trafik henover 

cykelstien om morgen. Formandskabet 

retter henvendelse til Hanne Larsen.  

19:00 – 

19:10 

7 Paragraf 16D: timetallet 

i indeværende skoleår 

Paragraf 16D giver mulighed for at 

timetallet kan reduceres ved at uuv kan 

lægges som to-lærerordning. Rødkilde 

skole har et højere timetal end andre skoler. 

På Rødkilde har vi nogle komplekse 

skemabindinger, hvor uuv har været brugt 

til holddannelser. MED-udvalget arbejder 

med skemaprocedurer i nuværende skoleår.  

Vi tager styrelsesvedtægterne næste gang 

og vender tilbage til punktet.  

19:10 – 

19:35 

8 Påbegyndelse af 

arbejdet med 

mobilpolitik 

Peter gennemgår processen, som 

medarbejdergruppen skal igennem på 

personalemøder. Skolebestyrelsen 

arbejdede med deres forståelse af positive 

og negative aspekter på mobiltelefoner.  

19:35 – 

19:40 

9 Økonomisk opdatering Peter orienterer om, at der på nuværende 

tidspunkt er en usikkerhed ift. økonomien. 

Dette skyldes en usikkerhed ift. elevtallet 

frem til 05.09.2019, samt generelle 

besparelser fra kommunalt hold. På næste 

møde deltager skolens 



økonomimedarbejder, Flemming Barfred, 

for at give en prognose for økonomien 

indeværende år, samt 2020.  

Der er udmeldt en negativ løn- og 

prisfremskrivning for 2019 som vi skal 

forholde os til. Størrelsen af denne er fortsat 

ukendt.   

For budgetåret 2020 vil vi ikke have den 

udgift som vi har haft i indeværende 

skoleår i forhold til de to 

fratrædelsesaftaler, der har været i 

indeværende år.  

19:40 – 

19:50 

10 Meddelelser - Formanden: Der er kommet en 

henvendelse fra en elev om 

affaldssortering.  

- Medarbejderrepræsentanter 

- Ledelse. Karaktererne for FP er I hus. 

Sidste år var det på 7,0 og i år er det 

6,7. Der bliver afholdt et 

eksamensmøde, hvor der bliver 

arbejdet med formativ feedback på FP. 

- Hele ledelsen har været rundt i 

klasserne og talt med dem om at passe 

på de nye lokalerne.  

- Eleverne: Der opleves, at der ikke 

nogen gangvagter.  

19:50 – 

20:00 

11 Evt.  

 


